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دینمحمدی: هیئت مدیره استقلال برای چای و ناهار خوردن نیست!/ نمیدانم بگویم حق با
خطیر است یا نکونام

 دوشنبه ۳۰ بهمن ۱۴۰۲ - ۱۴:۵۹ شناسه خبـر : ۱۳۶۲۵۴

پیشکسوت باشگاه استقلال بر این اعتقاد است که اعضای هیئت مدیره این باشگاه باید به موضوع اختلاف علی 
 خطیر و جواد نکونام ورود کنند.

سیروس دینمحمدی در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر، درباره برتری یک بر صفر تیم فوتبال استقلال مقابل صنعت

نفت آبادان در شروع نیمفصل دوم مسابقات لیگ برتر، اظهار داشت: درست است استقلال در نیمفصل اول بازیکنی

نگرفت، ولی نتایج خوبی کسب کرد. الان هم که نیمفصل دوم با برد آغاز شد و میتواند به این تیم در ادامه کار کمک

کند. پیروزیها در چنین دیدارهایی کمک میکند تا حتی حواشی را پوشش دهد.
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وی افزود: جواد نکونام زحمتش را میکشد و دوست دارد دل هواداران را شاد کند، اما مشکلاتی وجود دارد که ما هم

آنها را میبینیم. برای رسیدن به قهرمانی باید مشکلات را زیر پا گذاشت. در جامعه از ما در مورد اختلاف جواد نکونام و

علی خطیر سؤال میپرسند و نمیدانیم چه چیزی بگوییم. این اختلافها برای یک بار، دو بار و ... نیست و دیگر

خستهکننده شده است.

بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال با انتقاد از هیئت مدیره این باشگاه خاطر نشان کرد: هیئت مدیره استقلال باید ورود

کند و جلوی اختلافات را بگیرد. هیئت مدیره برای چای و ناهار خوردن اعضای آن نیست و باید الان ورود کرده و

مشکل را حل کنند. اگر قرار است هیئت مدیره ورود نکند چه کسی ورود کند؟!

دینمحمدی در پاسخ به این پرسش که درباره اختلاف بین خطیر و نکونام حق را به چه کسی میدهد، گفت: در جریان

خیلی از مسائل نیستیم که بگوییم چه کسی حق دارد. جواد (نکونام) بازیکن میخواهد و مدیریت هم میگوید بودجه

نداریم. هر مربی در نیمفصل بازیکن میخواهد. اگر مشکلات مالی نبود این همه مشکل پیش نمیآمد.

وی در ادامه گفتوگوی خود با تسنیم درباره عملکرد تیم ملی ایران در جام ملتهای آسیا تصریح کرد: جام ملتهای

این دوره به پایان رسید و همه چیز تمام شد، اما برای ما اتفاق خاصی نیفتاد. دوباره باید چند سال دیگر صبر کنیم و

ببینیم در دورههای بعدی چه کار خواهیم کرد.
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